
Kaj nam mar
okolje?
Rada bi opozorila na oko-

Ije v Šarhovi ulici, ki je na
videz sicer lepo urejeno, ven-
dar v resnici ni.

Travo okoli blokov, parka,
stolpnic res občasno pokosi-
jo, neurejeno pa je vse
ostalo, recimo nasadi vrtnic,
ki jih je treba obnoviti in pog-
no/iti. Da se ne zadušijo v
plevelu, se jih usmili tu in
tam kakšen stanovalec Šar-
hove ulice. Klopi so vse po-
drte, treba bi jih bilo (po de-
setih letih) obnoviti m pre-
pleskati.

Otroška igrišča so v po-
raznem stanju. Vsa igrala so
pokvarjena in zarjavela. Igri-
šče in okolica sta nasmetena
in onesnažena od psov. Tre-
ba bi bilo namestiti opozori-
la, da je na igrišče prepove-
dano voditi pse.

Res je, da ima nekaj stano-
valcev čut za urejeno okolje
in samolniciativno negujejo
zelenice, vendar pa je to pre-
malo. Zakaj bi tudi delalo sa-
mo nekaj Ijudi, drugi bi pa
brezbrižno še naprej one-
snaževali okolje?

Morda bi naša krajevna
skupnost tahko organizirala
širšo akcijo za ureditev zele-
nic, parka in igrišča? Pred
teti /e pisalo v »Zboru ob-
čanov«, da je določen denar-
ni prispevek za popravila
igrišč; ali to še velja?Zanima
me tudi, kam gre denar za
uporabo prispevka mestnega
zemljišča ? V neki prilogi ob-
Činske skupščine Bežigradje
pisalo, da je ta denar name-
njen za ureditev parkov in ze-
lenic - samo katerih?

Verjetno si vsi želimo poja-
snilo za to. p ^

Šarhova ulica

PRIPIS UREDNIŠTVA:
Obsežnejši odgovor o

urejanju zelenic za Bežigra-
dom bomo pripravili do pri-
hodnje številke. Veseli bl bi-
li, če bi nas do takrat krajev-
na skupnost obvestila, da je
sprožila akcijo za urejanje
zelenic, parka In igrišč.


